



The background of the story is selected from one of China's four masterpieces journey to the West. Journey to the west is a romantic novel about the gods and demons in ancient China. It mainly describes the story of Tang monk. Monkey King, pig Bajie, pig Wuneng, and Shaseng, Sha Wujing, who went to the West to learn scriptures. After ninety-one difficulties, they finally got the Scriptures.

该故事背景选自于中国四大名著之一《西游记》。 《西游记》是中国古代一部浪漫主义长篇神魔小说 ,主要描写了唐僧、孙悟空、猪八戒猪悟骸、沙僧 沙悟净师徒四人去西天取经,历经九九八十一难最 后终于取得真经的故事。



## 孙悟堂

## 大战白骨精

The battle between monkey king and Baigujing

We will make a Parkour game based on the characters in journey to the West. The main line of the game is that Tang monk was captured by monsters. and monkey king experienced many obstacles and finally succeeded in rescuing Tang monk.

我们将会以面游记里的人物为原型做成一款跑酷的游戏。游戏主线是唐僧被妖怪抓走了, 孙悟空经历重重阻碍最终成功营救了唐僧的故事。

Start screen开始界面

when we click "start". the game starts.

This game is the fight between monkey king and white bone spirit. After the game starts, white bone spirit will throw white bone. You should help Monkey King avoid her attack.

这个游戏是孙悟空与白骨精的对战,游戏开始后白骨精 会掷出白骨,你要帮助孙悟空躲避她的攻击。

Press the space bar. Monkey King will jump to avoid obstacles.

按下空格键,孙悟空就会跳起躲避障碍。

Bones will guide you forward, and if you successfully Dodge, you will gain an energy.

Dodge, you will gain an energy. 骨头会指引你前进,如果你成功躲过,那么你将会获得一格转量。

Pay attention to this energy bar. When he is full.

Monkey King can summon the golden cudgel to attack

Baigujing. 注意这个能量条,当他蓄满,孙悟空就可以召唤金箍棒攻击白骨精。 If you come across a white bone. then you will play over.

如果你碰到 了白骨,那 么你就会 game over。

If you can avoid obstacles perfectly. congratulations on defeating bone white.

